
 
 

     SA.0012.4.7.2012 

 

Protokół nr 7/12 
z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 25 września 2012 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer udział 

wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do nin. protokołu 

oraz zaproszeni goście według załącznika nr 2. Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer 

o godzinie 1500 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji oraz gości 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 7 członków Komisji. 

Posiedzenie jest prawomocne do podejmowania  swoich decyzji.  

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali:  

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  poprzednim posiedzeniu Komisji. 

3. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

4. Sprawy bieżące.  

Przewodniczący Komisji zaproponował zmianę porządku obrad na następujący: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Opiniowanie projektu uchwały 9.3. 

3. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  poprzednim posiedzeniu Komisji. 

4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

5. Sprawy bieżące.  

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 6/12 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji  

z dnia 28.08.2012 r. Komisja przyjęła go jednogłośnie. 

 

Ad.2. Opiniowanie projektu uchwały 9.3. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poinformował, że Komisja rozpatrzy oraz zaopiniuje 

następujący projekt uchwały: 

-  9.3. w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat i wysokości stawek procentowych  

        przy  sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność  Gminy 
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       Goleszów.    

Projekt uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikat i wysokości stawek 

procentowych przy  sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność  

Gminy Goleszów.      

Inspektor ds. obrotu ziemią Dorota Recmaniok-Paprota poinformowała, że w sprawie 

określenia warunków udzielenia bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży  

w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność gminy Goleszów obowiązują 

jednakowe zasady dla wszystkich. Jest to akt prawa miejscowego. Nie można indywidualnie 

udzielać bonifikat.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania opinii do projektu 

uchwały 9.3. 

Komisja wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 7 głosami „za”. 

 

Ad.3. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  poprzednim posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poinformował, że na poprzednim posiedzeniu Komisja 

postawiła wniosek o następującej treści: 

Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o przedstawienie informacji dotyczącej gruntów 

wydzierżawianych przez Gminę oraz dochodów uzyskiwanych z tego tytułu. 

 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar udzielił informacji dotyczących gruntów wydzierżawianych 

przez Gminę oraz dochodów uzyskiwanych z tego tytułu według stawek obowiązujących  

w Gminie Goleszów. 

Informacja ta stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Radny Artur Więcław zapytał, z czego wynika różnica wykazana w poz. 12 i 14  

w wykazie czynszów dzierżawnych. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że różnica wynika ze standardów budynków, 

lokalizacji. Są to powierzchnie pod garażami, opłata jest symboliczna.  

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer zapytał, czy będzie renegocjowana umowa 

wydzierżawienia terenu Gminy na cele postojowe. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że umowa będzie renegocjowana. 

Komisja przyjęła jednogłośnie informację w sprawie gruntów wydzierżawianych  

przez Gminę oraz dochodów uzyskiwanych z tego tytułu.  
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Ad.4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poinformował, że Komisja rozpatrzy oraz zaopiniuje 

następujące projekty uchwał: 

- 9.6. w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 rok, 

- 9.7. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2012-2015.  

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 r. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka przedstawiła zaproponowane zmiany w budżecie Gminy  

na 2012 rok. 

Po stronie dochodów zwiększono budżet Gminy o kwotę  1000 000,00 zł. Po stronie wydatków 

zmniejszono budżet o kwotę 689 627,00 zł. Różnica pomiędzy dochodami a wydatkami stanowi 

planowaną nadwyżkę w kwocie 1 316 589,47 zł, która zostanie przeznaczona na spłatę kredytów  

i pożyczek. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu.  

Pisemna szczegółowa informacja o proponowanych zmianach stanowi załącznik nr 6 do nin. 

protokołu. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania opinii do projektu 

uchwały 9.6. 

Komisja wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 7 głosami „za”. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów  

na lata 2012-2015.  

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka wyjaśniła, że zmiany, które zostały dokonane  

w budżecie według projektu uchwały 9.6. czyli zwiększenie dochodów i obniżenie wydatków mają 

wpływ na zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Goleszów na lata 2012-2015. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania opinii do projektu 

uchwały 9.7. 

Komisja wydała opinię pozytywną. Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 7 głosami „za”. 

 

Ad.5. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poprosił Zastępcę Wójta Tomasza Jaszowskiego  

o przedstawienie kosztów związanych z organizacją dożynek. 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski poinformował o poniesionych  kosztach związanych  

z organizacją  dożynek powiatowo-gminnych, które odbyły się w dniach 25 i 26 sierpnia 2012 r. 

Kwota z budżetu gminnego: 13 099,39 zł.  
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Koszty pokryte przez powiat: 12 000,00 zł. 

Umowy sponsorskie na kwotę ok. 5000,00 zł. 

Komisja przyjęła jednogłośnie informację n/t wydatków związanych z organizacją  dożynek. 

 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poinformował, że Komisja rozpatrzy oraz zaopiniuje 

następujący projekt uchwały: 

- 9.1. w sprawie uchwalenia wysokości diet  radnych. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wysokości diet radnych 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka przedstawił propozycje wypłacania diet radnym: 

- w projekcie uchwały w § 4 ust.1 wprowadzić zapis  200,00 zł,  

- w projekcie uchwały w § 4 ust.2 wprowadzić zapis 80,00 zł. 

Proponowane zmiany wywołały ożywioną dyskusję wśród radnych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Kazimierz Wisełka zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji 

projektu uchwały 9.1. 

Komisja sformułowała wniosek:  

1. W związku z proponowanym innym sposobem naliczania diet radnych Komisja Finansów  

i Inwestycji wnioskuje o wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały 9.1. w sprawie 

uchwalenia wysokości diet radnych. 

2. Komisja Finansów i Inwestycji wnioskuje do Wójta Gminy o przygotowanie na następne 

posiedzenie Komisji nowego projektu uchwały w sprawie uchwalenia wysokości diet 

radnych w taki sposób, by dieta odzwierciedlała zaangażowanie radnych w prace Rady  

i nie przekraczała obecnie wypłacanej diety. 

Wniosek został jednogłośnie przyjęty przez Komisję. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poinformował , że Komisja zapoznała się z  informacją 

z wykonania budżetu za I półrocze 2012 r. 

Komisja przyjęła jednogłośnie informację z wykonania budżetu za I półrocze 2012 r. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer zapytał, czy  uzyskano oszczędności za energię 

elektryczną  z tytułu przeprowadzonego audytu . 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka poinformowała, że na chwilę obecną jest to trudne do oceny.  

Od zawarcia nowych umów minął za krótki okres, żeby mówić o oszczędnościach. Obecnie 

obowiązują jeszcze zapisy starych umów.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że umowy weszły w życie z dniem 1.09.2012 r. 

Obecnie jest za wcześnie żeby dokonać porównań. 
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Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer zapytał o zarządzenie Wójta z 13.08.2012 r. w sprawie  

umorzenia i rozłożenia na raty zaległości czynszowych. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że osoba, której umorzono zaległość czynszową 

znalazła się w bardzo trudnej sytuacji życiowej. Zaległość czynszową umorzono zgodnie  

z obowiązującymi procedurami. 

Radny Karol Lipowczan zapytał, czy termin 3.10.2012 r. jest aktualny do odbycia  dodatkowego 

posiedzenia  Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa w sprawie 

regulaminu dotyczącego ustawy śmieciowej.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że obecnie trwają intensywne prace nad 

regulaminem. Termin 3.10.2012 r. jest aktualny. 

Radny Leonard Musioł zapytał o remont drogi po powodzi przy ul. Wielodroga. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że firma już jest wyłoniona i ma przystąpić  

do realizacji tego zadania.  

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Małgorzata Zając  


